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                 Skolebestyrelsesmøde   

 

Wi-Fi KODE:  kurs0542 
                        Skole2018 
 
Inviterede: René Arent, Karen-Marie Gram Olesen, Søren Spanggaard, Christina Dalby, Brian Ludvigsen 
Linda Jensen, Mette Boelt Østergaard, Amanda Winer, Maja Henningsen, Lisbeth Lauridsen, Lone 
Højfeldt, Bente Bech og Sonja Paulin Antonsen 
 
 

Dato og tidsrum Tirsdag den 10. sep.                                                                               kl. 18.00 – 20.00  

Lokale Personalestuen på skolen 

Fraværende  Maja, Søren, Amanda 

Ordstyrer Karen-Marie  

Referent  Sonja  

Forplejning  Karen-Marie 

 

Emne  Godkendelse af referat fra sidste SB-møde + opdateret mødekalender  

Uddybning Formalia 

Bilag Referat fra 12. aug. vedlagt  

Ansvarlig  SOP 

Referat  Referatet fra 12. august blev godkendt 

Emne  Elevtal pr. 5. sep. + prognose for skole og LBO  

Uddybning Orientering  

Bilag  

Ansvarlig  SOP og BB 

Referat  Elevtallet pr. 5. sep. er 75. Børnetallet i Kernehuset er for nedadgående. Vi må 
holde humøret højt og håbe, der snart kommer nogle nye børn.  

Emne  Godkendelse af vores nye styrkede pædagogiske læreplan  

Uddybning  Revideret og revitaliseres  

Bilag  Vedlagt  

Ansvarlig  BB 

Referat  Flot arbejde med stor informativ betydning. Christina tilbyder at læse korrektur.  

Emne  Trafikfarlige veje 

Uddybning Er nu indsendt. Til orientering 

Bilag Vedlagt  

Ansvarlig  SOP 

Referat  Vi afventer svar 

Emne  Høring Ferieplan  

Uddybning   

Bilag  Eftersendes  

Ansvarlig   

Referat  Høringssvar blev udarbejdet og indsendt  

Emne  Lejrskole og ture ud af huset  

Uddybning  Kan princippet godkendes?  

Bilag    
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Ansvarlig  SOP  

Referat Princippet blev godkendt med en specificering af hvad der menes med 
”mellemtrinnet” 

Emne  Hvad gør det attraktivt at gå i SFO? 

Uddybning Udsat fra sidste møde SFO har oplevet en nedgang i børn. Er der noget vi kan gøre?  

Bilag  Ingen 

Ansvarlig  BB 

Referat  Hovedparten af børnene i indskolingen går i SFO.  
Hvad vil børnene gerne lave i SFO?: Nogle børn elsker at komme i hallen. Cykelture 
ud i lokalområdet. Bage i køkkenet. Alt indenfor krea – gerne sløjdlokalet. 
Legomasters. Turneringer. Filmklub. Udflugter. Fester. Lave kostumer til fastelavn. 
Batik og kartoffeltryk. Faste tidspunkter for, hvornår SFO går på skolen om 
morgenen og hvornår de går i Kernehuset om eftermiddagen.  

Emne  Budgetopfølgning 2. kvartal  

Uddybning  

Bilag Vedlagt  

Ansvarlig  SOP og BB 

Referat Orientering taget til efterretning 

Emne  Siden sidst 

Uddybning Personalet fortæller kort om hverdagen – med mulighed for at spørge ind 

Bilag Ingen 

Ansvarlig   

Referat  LL: Signe startet. Gode arrangementer med indvielse, jubilæer og afsked. LL på 
inklusionsvejlederuddannelse. Det er spændende.  
BB: Forældremøde 25. sep. 17 – 19. Der er pasning af børn i SFO’en.  Præcisere at 
forældremøder også er for SFO forældre. KM deltager.  
LH: Vi er godt i gang. Der afvikles forældremøder. CH starter 1. oktober.  
Idrætsstævner i næste uge.   
SOP: JB har d.d. opsagt sin stilling med fratrædelse med udgangen af oktober 
måned. Stillingen slås hurtigst muligt op.  Camilla er ansat som barselsvikar for Ida. 
Vi har alle haft travlt. Vi har knoklet med adfærd og trivsel på Lilla Hold. Ny 
visitationsprocedure er vedtaget i BFU. Alle skolefolk er introduceret til metoden: 
pædagogisk analyse. Der er brug for nye aftaler og forventningsafstemninger med  
CPP. Fantastisk dejligt, at vi nu starter med SB-møder kl. 18.00.  

Emne  Evt.  

Uddybning   

Bilag  

Ansvarlig   

Referat   

 

Næste ordinære SB-møde er torsdag den 10. oktober. Forplejning: Mette 

 

 

Boblere 

 

• Hjemmesiden https://vestrupskole.aula.dk 

• Orientering om SKOLEPLANEN 

• Værdigrundlag og anti-mobbestrategi skal færdiggøres og godkendes 

• Hvordan er økonomien skruet sammen? 

https://vestrupskole.aula.dk/
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• Årshjul for revidering af retningslinjer og principper  

• Sonja skriver om, hvordan vi kunne tænke os at udbygge busdækning til og fra Vestrup-området 

• Er det muligt at få ændret bus-betjeningen, så vi kan starte skoledagen tidligere?  

• Retningslinje vedr. mobil mm.  

• Folkeskolens Kvalitetsprogram (national ændring i lovgivningen)  

• Drøfte værdier (cases)  

• Suppleanter 

 

 


